
1713
Vragen van het lid Omtzigt (CDA)
aan de staatssecretaris van Financiën
over de Zwitserse cd-rom met
belastinginformatie. (Ingezonden
5 februari 2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht «Nederlandse fiscus wil
gestolen bankgegevens van
Duitsland»?1

2
Heeft u inderdaad de Belastingdienst
en opsporingsdienst FIOD-ECD
opdracht gegeven om op grond van
een informatie-uitwisselingsverdrag
met Duitsland de voor ons land
relevante gegevens op te vragen? Zo
ja, hoe is hierop door Duitsland
gereageerd?

3
Overweegt u, net als de Duitse fiscus,
geld te betalen voor eventuele
bankgegevens van Nederlanders aan
de persoon die de bankgegevens
heeft gestolen? Zo ja, hoe verhoudt
dit zich tot de door u in het algemeen
overleg van 26 november 2009 met
de vaste commissie voor Financiën
genoemde «algemene noties» inzake
het betalen van tipgeld?2

4
Herinnert u zich dat u in voornoemd
algemeen overleg heeft toegezegd in
een brief de toetsstenen inzake het
betalen van tipgeld wat uitgebreider
neer te zetten en deze brief binnen
enkele weken aan de Kamer te doen

toekomen? Deelt u de mening dat
onderhavige casus duidelijk maakt
dat het belangrijk is dat deze brief op
korte termijn de Kamer bereikt? Zo ja,
wanneer kunnen we deze brief
verwachten? Zo nee, waarom niet?

1 FD, 2 februari 2010
http://www.fd.nl/artikel/14118838/
nederlandse-fiscus-wil-gestolen-
bankgegevens-duitsland
2 Kamerstuk 31 066, nr. 81.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris De
Jager (Financiën) (ontvangen
22 februari 2010)

1
Ja.

2
De Belastingdienst heeft op mijn
verzoek contact gelegd met het
Duitse ministerie van Financiën. Dit
ministerie heeft inmiddels
meegedeeld dat Nederland op
afzienbare termijn te horen krijgt of
de cd-rom ook voor Nederland
relevante gegevens bevat en dat
Duitsland, als dat het geval is, die
gegevens ook aan Nederland zal
verstrekken.

3 en 4
In het overleg met uw Kamer op
26 november 2009 over de
overeenkomst met de tipgever
(vergaderjaar 2009–2010, 31 066,
nr. 81) heb ik onder meer aangegeven
dat de wijze waarop de gegevens
door de tipgever zijn verkregen
onderdeel is van de zorgvuldige

afweging die in alle gevallen zal
worden gemaakt. Dat is ook de reden
dat ten behoeve van de advisering
door het Openbaar Ministerie en de
Landsadvocaat de niet-rechtmatige
verkrijging door de tipgever als
uitgangspunt is genomen. Zoals
bekend heb ik, mede op basis van die
adviezen, een overeenkomst met de
tipgever gesloten en tipgeld in het
vooruitzicht gesteld. Deze
handelwijze is in lijn met de door mij
in het overleg van 26 november
genoemde algemene noties zoals die
inmiddels nader zijn gepreciseerd en
toegelicht in de aan uw kamer
toegezonden brief over het beleid
inzake het toekennen en uitbetalen
van tipgelden (kamerstuk 2009–2010,
31 066, nr. 85).
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR39529
2010Z02271
0910tkkvr1713
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Aanhangsel 3663


